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جلسه طرح و برنامه ریزی کانون خادمیاران رضوی استان فارس با محوریت کانون خادمیاران ورزش رضوی شیراز
برگزار شد

تاریخ در  مرکزی  دفتر  در  رضوی شیراز  ورزش  کانون خادمیاران  با محوریت  فارس  استان  رضوی  کانون خادمیاران  ریزی  برنامه  و  جلسه طرح 
برگزار شد.  ۲۲;47#&۷;47#&۱۴٠۳

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، در این جلسه به مشکلات و نقات قوت کانون خادمیاران ورزش رضوی شیراز اشاره و برای بهتر شدن
خدمات به مردم شریف استان و شهر شیراز پیشنهادهایی مطرح شد.

مسئول کانون خادمیاران رضوی کلانشهر شیراز مطرح کرد: هنوز مدت زمان زیادی از روزهایی که استان فارس یکی از قطب های ورزش کشور بود،
نگذشته است.

در این جلسه علیرضا زجاجی گفت: روزهایی که این استان زیبا در سطح اول ورزش اقدام به سرمایه گذاری و بسیاری از ورزشکاران را به دنیای حرفه ای
معرفی می کرد. به عنوان مثال در فوتبال، بسکتبال، والیبال و... همیشه جزو مدعیان ورزش کشور بود.

زجاجی ادامه داد: کاش می شد نگاه ها را تغییر داد و ورزش را به عنوان یک صنعت نگاه کرد، صنعتی که می تواند علاوه بر درآمدزایی به افزایش نشاط
اجتماعی و جسمی در استان نیز کمک کند.

صنایع و کارخانجات معتبر در سطح استان، پتانسیلی است که باید از آن استفاده کرد

«علیرضا زجاجی» با تاکید بر اینکه گسترش ورزش با دید صنعتی شدن و فراگیر شدن آن نیازمند تبلیغات بیشتر و بهره بردن از تجربیات پیشکسوتان
است، میافزاید: پیشکسوتان رشتههای گوناگون ورزشی که در بین شهروندان محبوبیت دارند،میتوانند در جهت دادن به نوجوانان نقش مهمی ایفا

کنند.

وی که باور دارد برای افزایش سرانه ورزشی باید روی نوجوانان و دانشآموزان برنامهریزی کرد، ادامه میدهد: در این مقطع زمانی، تشویق کردن
بزرگسالان چندان موثر نیست، اما میتوان در آینده نزدیک شهروندانی را شاهد بود که ورزش را در برنامه روزانه خود قرار دادهاند.

زجاجی که دبیری اتحادیه انجمن های علمی دانشجویی تربیت بدنی دانشگاه فنی و حرفه ای کشور را نیز برعهده داشته، اضافه میکند: میل به ورزش
باید در وجود شهروندان نهادینه شود و با برنامهریزی مقطعی نمیتوان سرانه ورزش را در شیراز افزایش داد.


